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 迦拿婚筵的神蹟




     林崇智牧師                         
你生命的“酒是否用盡了”? 耶穌要為你行神蹟。  約2:1-12
◆
 “酒用盡了”的生命:
 
  - 失去了喜樂; 再沒有事奉的熱誠
  - 禱告無味, 靈命枯乾;  沒有聖靈的能力
◆
 “水變酒”的生命:
  

- 新的生命、新的盼望、新的歡樂
  
- 用之不盡的恩典，豐豐盛盛的靈力
◆
  主耶穌如何使你重新滿有喜樂
1.  承認你的需要
酒用盡了。   約2:3
因為，我知道我的過犯；我的罪常在我面前。我向你犯罪，惟獨

得罪了你；在你眼前行了這惡，求你使我得聽歡喜快樂的聲音，

使你所壓傷的骨頭可以踴躍。

詩51:3-8  
2.  把需要帶到主耶穌面前  
耶穌的母親對他說：“他們沒有酒了。”   約2:3
凡勞苦擔重擔的人可以到我這裡來，我就使你們得安息。 太11:28  
應當一無掛慮，只要凡事藉著禱告、祈求，和感謝，將你們所要

的告訴神。

腓4:6  
3.  遵守主的教訓去解決問題
他母親告訴僕人說: “他吩咐你們甚麼，就作甚麼。” 耶穌吩咐僕人：“把缸都倒滿水！”他們就倒滿了，直到缸口。耶穌又吩咐他們：“現在舀出來，送給筵席的總管！”他們就送去了。  約2:5-8   
你們若遵守我的命令，就常在我的愛裡，正如我遵守了我父的命
令，常在他的愛裡。「這些事我已經對你們說了，是要叫我的喜
樂存在你們心裡，並叫你們的喜樂可以滿足。  約15:10-11 
4. 委身尊祂為生命之主
這是耶穌所行的第一件神蹟，是在加利利的迦拿行的。他顯出了自己的榮耀，他的門徒就信了他。  約2:11 
所以弟兄們, 我以神的慈悲勸你們, 將身體獻上, 當作活祭, 是聖潔的, 是
神所喜悅的；你們如此事奉乃是理所當然的。不要效法這個世界, 只要
心意更新而變化, 叫你們察驗何為神的善良, 純全, 可喜悅的旨意。
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   Miracle at Cana Wedding           

  Pastor Lum
Is your life “running out of wine”?  Jesus wants to transform your life.
◆
  A life that is “running out of wine” is 

- without joy;  without passion to serve

- without prayer;  without power of the Holy Spirit
◆
  A life that is “water into wine” is 

- a new life,  a new hope, a new joy
- with inexhaustible grace;  with abundant spiritual  power
◆
  How can Jesus fill your life with overflowing joy?

1.  Admit that there is a problem.   
The wine was gone.   Jn.2:3
For I know my transgressions, and my sin is always before me.  Against you, 
you only, have I sinned and done what is evil in your sight….Let me hear joy 
and gladness; let the bones you have crushed rejoice. 
Psalm 51:3-8 

2.  Bring the problem to Jesus.  
Jesus’ mother said to him, “They have no more wine.”   Jn.2:3
"Come to me, all you who are weary and burdened, and I will give you rest.”   

Do not be anxious about anything, but in everything, by prayer and petition, with thanksgiving, present your requests to God. 
 Phil. 4:6 

3. Do whatever Jesus tells you to do to fix the problem.  
His mother said to the servants, “Do whatever he tells you.” Jesus said to the servants, “Fill the jars with water”; so they filled them to the brim. Then he told them, “Now draw some out and take it to the master of the banquet.” They did so. 
Jn. 2:5-8
If you obey my commands, you will remain in my love, just as I have obeyed my Father's commands and remain in his love. I have told you this so that my joy may be in you and that your joy may be complete.   John 15:10-11 
4. Commit yourself to Jesus, as Lord of your life  
What Jesus did here in Cana of Galilee was the first of the signs through which he revealed his glory; and his disciples believed in him.  Jn. 2:11
Therefore, I urge you, brothers, in view of God's mercy, to offer your bodies as living sacrifices, holy and pleasing to God--this is your spiritual act of worship. Do not conform any longer to the pattern of this world, but be transformed by the renewing of your mind. Then you will be able to test and approve what God's will is--his good, pleasing and perfect will. 
Romans 12:1-2 
